
Správa o činnosti  ZO JDS Jedľové Kostoľany za rok 2024 

 

Vážené dámy a páni dovoľte mi predniesť správu o činnosti za uplynulý rok 2024. Naša organizácia sa 

v tomto roku rozrástla na 65 členov. Naša činnosť počas roka 2024 spočívala v nasledovných 

aktivitách. 

Schôdzková činnosť: 

Výbor JD sa stretával pravidelne jedenkrát za mesiac a okrem toho podľa potrieb pri príprave 

podujatí, ktoré sme organizovali, alebo pri ktorých sme vypomáhali. Stretnutia výboru sa konali 

celkovo 14-krát, zápisnice z nich vyhotovila pani Danka Dudášová. 

Brigádnická činnosť: 

Mená brigádnikov neuvádzam, vždy bolo minimálne 20 ľudí. Počas roka sme sa zúčastňovali brigád 

na skrášľovaní našej obce, ako boli  oprava striešky v ZŠ, oprava plátenných stanov, ktoré obec 

používa pri  rôznych podujatiach, oprava oplotenia a výmena pletiva okolo Školskej bytovky, počas 

letných mesiacov sme urobili niekoľko brigád v cintoríne, ako bolo natretie zábradlia, vyčistenie 

kaplnky Panny Márie od brečtanu, ktorý znehodnocoval celú stavbu, úprava ohrádky okolo hlavného 

kríža, skracovanie tují, oprava brány do cintorína, zalepenie čapíc na stĺpikoch do cintorína, zúčastnili 

sme sa celoobecnej brigády na jar aj na jeseň, organizovanej  obecným úradom na čistení okolia 

obce, pomohli sme naším hasičom pri výmene vetracieho okna na Hasičskej zbrojnici. Pomohli sme 

pri zbere ovocia v farskej záhrade a jej vyčistení. 

Na úseku kultúrnych podujatí konaných obecným úradom: 

Urobili sme predajný stánok počas organizovania Gajdošských fašiangov, kde sme pripravili 

občerstvenie, naše členky a členovia napiekli tradičné koláče, kapustníky, navarili tradičnú huspeninu, 

pripravili cibuľový chlieb a iné dobroty. 

Tak isto sme sa podieľali na organizovaní Folklórneho festivalu HOP-ČUP na doline, kde sme tak isto 

pripravili predajný stánok, v ktorom sme ponúkali dobové pochutiny, koláče, pagáče, parené buchty, 

držkový guláš, makové slíže a iné dobroty. 

Aj v tomto roku sme sa zúčastnili akcie príchodu Mikuláša a rozsvietenia vianočného stromčeka, tiež 

sme pripravili dobroty pre účastníkov, ako boli cukrovinky a opäť domáce koláče a samozrejme 

varené vínko, medovina na zapitie. 

Na úseku kultúrnospoločenskom, alebo nazvané aj sami sebe: 

Zorganizovali sme v jarnom období návštevu  Agrokomplexu v Nitre kde bola výstava Nábytku 

a bývania a Gardenia. 

Dňa 22.05. 2024 sme zorganizovali zájazd na diecézne pútnické miesto v Bazilike Návštevy Panny 

Márie na stredoslovenskú regionálnu púť seniorov ktorá sa koná každoročne na Starých Horách, 

ktorú celebroval Mons. Marian Chovanec banskobystrický diecézny biskup. 



Ďalej sme zorganizovali 5. októbra 2024 zájazd na Folklórny festival vinohradníctva SEBECHLEBY. 

Tohto podujatia sa zúčastnilo 35 našich členov. Aj keď nám počasie veľmi neprialo, bol to pekný 

zážitok, boli sme na prehliadke tufových vinných pivníc, ochutnávke vín, burčiakov a iných 

gastronomických ľudových pochutín, prehliadke remeselného jarmoku a ukážke ľudových remesiel. 

Atmosféru nám spríjemnili vystúpenia ľudových hudieb. 

Aby sme urobili niečo aj pre svoje zdravie, uskutočnili sme tri zájazdy na termálne kúpalisko 

Thermalpark   Poľný Kesov, pri jednej návšteve sme cestou navštívili výrobňu čokolády LYRA v Ivanke 

pri Nitre, kde sme sa občerstvili výbornou kávou a nákupom kvalitnej čokolády. 

Samozrejme zúčastňovali sme sa podujatí, ktoré organizoval okresný výbor JDS:  

Bolo to účasť na okresných športových hrách seniorov, ktoré boli v Čiernych Kľačanoch a ktorých sa 

zúčastnilo 5 našich členov - Ján Kapitančik, Jozef Ďuriač, Ľubomír Erdelyi, Pavel Ďatko, Soňa Ďatková. 

Zúčastnili sme sa akadémie „Úcta k starším“ v Zlatých Moravciach, ktoré organizovala okresná rada 

JDS a na ktorej v programe vystúpila so spevom naša členka Evka Ondrejmišková. 

Našu organizáciu reprezentovala Zdenka Dobiašová na krajskej prehliadke tradičných ľudových krojov 

v Podhoranoch, ktorá sa konala 13. novembra 2024. 

V roku 2024 naša organizácia dostala poukazy do kúpeľov v počte 10 kusov. Tieto poukazy v počte 

štyri kusy sme získali prerozdelením podľa počtu členov, šesť poukazov sme dostali od Krajskej 

organizácie JDS Nitra za založenie našej organizácie, za čo ďakujeme. Škoda len, že sme nevyužili 

všetky poukazy, neprepadli, lebo sme ich ponúkli iným organizáciám. Do budúcna je potrebné  všetky 

pridelené poukazy využiť. 

Počas roka sme uskutočnili dve popoludňajšie posedenia, na ktorých sme prebrali všetky nové 

klebety, pospomínali sme, čo je nové, čo by sme mohli ešte urobiť a samozrejme zaspievali 

v sprievode muzikantov Vlada Mašíra, Slávka Jonisa a Fera Žikavského. 

Na tieto činnosti nám sponzorsky prispeli sponzori a to Pohostinstvo „Kostolianska krčma“, Obecný 

úrad, ktorým veľmi pekne v mene členov ďakujem.  

Ďakujem samozrejme aj našim členkám a členom, ktorí akýmkoľvek spôsobom pomohli v našej 

činnosti pri podujatiach, ktorých sme sa v roku 2024 zúčastnili. Samozrejme zvlášť ďakujem pánu 

starostovi Ing. Romanovi Vojtelovi, u ktorého má naša organizácia veľké pochopenie a prajem mu 

veľa úspechov v práci pre našu obec. 

Týmto by som ukončil moju správu o činnosti organizácie ZO JDS za rok 2024 a ďakujem za pozornosť. 

 

Jedľové Kostoľany 16. februára 2025                       Predseda JDS Jozef Ďuriač 


